
Okrogla
miza ob
tednu
otroka

Ob tednu otroka smo na
grosupeljski šoli organizi-
rali okroglo mizo na temo:
VSE ZA OTROKOVO
ZDRAVO IN VARNO OKO-
LJE. Udeležili so se je pred-
stavniki občinske uprave
— predsednik skupščine in
predsednik IS, predstavni-
kl vzgojnovarstvene orga-
nizacije, socialnega skrb-
stva, zdravstvenega doma,
sveta za preventivo v cest-
nem prometu, postaje mili-
ce, krajevne skupnosti,
cerkve, skupnosti učencev,
staršev in šole.

Udeleženci so opozorili,
da se na področju otroškega
varstva, zdravstva, šolstva
pa tudi socialnega skrbstva
še vedno ubadamo s proble-
tni hude prostorske stiske.
Predstavniki občinske
uprave so nam sicer zagoto-
vili, da je v naslednjem šti-
riletnem obdobju predvide-
na izgradnja otroškega di-
spanzerja v ZD Grosuplje in
Ivančna Gorica, nova telo-
vadnica v Šentvidu in pre-
stavitev »pasje šole« iz Je-
rove vasi v industrijsko
cono.

Kljub tem rešitvam naše
prostorske stiske še zdaleč
ne bodo rešene. Enota na
Adamičevi bo lahko upo-
rabljala zelene površine pri
strelišču za šolsko igrišče,
še vedno pa bo imela večina
naših šol pouk v izmenah.

Zaradi prezasedenosti
šolskega prostora smo na
šoli Grosuplje in Šmarje
prisiljeni organizirati tečaj-
ne oblike pouka in interes-
ne dejavnosti pozno popold-
ne. Še vedno bodo hude te-
žave tudi pri sprejemu
otrok v WO, saj vsako leto
potrebe štaršev močno pre-
segajo število prostih mest,
ki jih ima vrtec na razpola-
go.

Udeleženci so se dotaknili
tudi nekaterih kritičnih
točk v prometu (Partizan-
ska, Ljubljanska cesta...).
Predstavnik LPV v cestnem
prometu nam je pojasnil, da
bodo uvedene na kritičnih
mestih dodatne oznake.
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